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Datum: 24 januari 2024 
Onderwerp: Verslag Adviesraad Samenlevingszaken Maassluis 
Samensteller: Joke van Zalingen 
Aanwezig: Sjoukje van der Loo, XE, Loura Raamsdonk, Coby Lammers, Margreet Beerhorst, Wilma 
Sprong, Henri Brendel, Anton Bijtenhoorn, Klaas Terpstra, Anton Bijtenhoorn, Lobna Hourani, Rohin 
Mahtadi en Thomas van Arendonk. 
Afwezig: Fatma Güdük, Janice Sewraj, Yvon van Rijn. 
 
1. Opening. 
Margreet opent de vergadering met een welkom aan allen , in het bijzonder aan twee Syrische 
dames, Rohin Mathadi en Lobna Hourani die op uitnodiging deze vergadering bijwonen en een 
welkom aan Lonneke v.d. Wildt, welzijnscoach bij VraagRaak. 

 
2. Presentatie Lonneke v.d. Wildt: Welzijn op recept 
In een helder betoog en aan de hand van voorbeelden uit de praktijk legt welzijnscoach Lonneke uit 
wat de term Welzijn op recept inhoudt. Welzijn op recept kan worden voorgeschreven als iemand 
klachten heeft waarvoor geen medische oorzaak te vinden is (bv. vermoeidheid, somberheid of 
stress). Een huisarts of fysiotherapeut kan een cliënt aanmelden bij VraagRaak waar Lonneke werkt. 
Mensen van 55 jaar en ouder kunnen bij Seniorenwelzijn terecht voor Welzijn op recept. Samen met 
de cliënt wordt onderzocht wat iemand leuk vindt om te doen, wat er bij iemand past. Dit is altijd 
maatwerk. Door activiteiten op te pakken en onder de mensen te komen, kan iemand zich beter 
voelen. Het blijkt een beproefd en succesvol recept.  
  
3. Mededelingen/Ingekomen stukken. 
Reactie op advies Maatschappelijke opvang, Beschermd wonen en Vrouwenopvang: Sjoukje zegt dat 
alles is overgenomen.   
Er is nog geen datum om met Stroomopwaarts en de Adviesraden van Vlaardingen  en Schiedam te 
brainstormen over de visie Armoede en Schulden. Om ook de werkende leden de mogelijkheid te 
bieden om hieraan mee te doen, wordt het waarschijnlijk een overleg via Teams. Maar Teams is geen  
goede manier om kennis te maken met de Adviesraden Vlaardingen en Schiedam. Deze 
kennismaking kan worden gekoppeld aan een werkbezoek aan een van de drie participatiebedrijven. 
Een werkbezoek aan SOW, locatie oude Dukdalf, is ook een mooie gelegenheid om een idee te 
lanceren voor een fietsreparatiebedrijf. Dit n.a.v. een opmerking van Klaas over de groeiende vraag 
naar fietsen, m.n. bij nieuwkomers. Een datum is er nog niet. 
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 4.  Verslag vorige vergadering 6 december 2023 
N.a.v.punt 6. De trekkersgroep van BIM is  niet zoals vermeld staat in de notulen, maar is een 
initiatief van David v.d. Houwen, Rob en twee dames van Gemiva, Joyce en José. Henri, Anton en 
Wilma hebben uit belangstelling deze trekkersgroep gevolgd. Ook Klaas was bij het overleg met de 
wethouders. Margreet oppert het idee om met elkaar te besluiten om opmerkingen over het verslag  
van de vorige vergadering vooraf te melden bij de notulist. Dat zou tijd schelen en voorkomen dat de 
notulen vooraf niet gelezen worden en men toch het woord wil. Veel Adviesraadleden vinden het 
prettig als aan het eind van het verslag nog even de data van de resterende vergaderingen vermeld 
worden. Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

4. Voorstel jaarplan 2024 (werkbezoeken en adviezen). 
Sjoukje heeft op het stadhuis een inventarisatie gemaakt van welke stukken in 2024 worden 
voorgelegd aan de AS. Genoemd zijn  vooralsnog:  Inclusie,  Woon/zorgvisie,  Visie armoede en 
schulden.  De woon/zorgvisie wordt in de vorm van consultatie voorgelegd omdat het 
‘woon’component zwaarder is dan het ‘zorg’ component. Er hoeft geen officieel advies te worden 
geschreven door de AS, de leden kunnen vragen stellen en input leveren; hiervan maakt de 
projectleider een verslag. Sjoukje heeft al een lijst gemaakt van de afgelegde werkbezoeken en de 
uitgebrachte adviezen en de reactie daarop voor het jaarverslag 2023. Een aantal ideeën voor een 
werkbezoek staan al genoteerd, waarbij goed gekeken moet worden of er iets “te zien” is, anders 
dan een kantoorruimte. Het Leger des Heils staat nog op het lijstje. Loura heeft daar contacten. Deze 
club kan dan ook als spreker uitgenodigd worden. Bezoeken aan E25, de Tweemaster en aan 
VraagRaak worden ook op prijs gesteld. 
Voor de volgende vergadering op 6 maart komt er iemand van Present en op de vergadering van 24 
april komt Regisseur Op Gezond Gewicht, kortweg JOGG.Thomas reageert blij verrast, hij kent deze 
organisatie. Volgende vergadering pakken we dit punt weer op om te bepalen wie wat organiseert. 
     

5. Adviesraad zonder dagelijks bestuur. 
Op verzoek van de vergadering heeft Sjoukje op papier gezet wat haar taken geworden zijn nu de 
Adviesraad al geruime tijd zonder secretaris zit en sinds kort ook zonder voorzitter, kortom zonder 
Dagelijks Bestuur. Uit navraag bij de Koepel van Adviesraden blijkt dat dit een unieke situatie is en 
eigenlijk niet wenselijk. Maar het vinden van een voorzitter blijkt in veel gemeenten makkelijker dan 
het vinden van een secretaris, omdat die veel  taken heeft. Maar het werk van een secretaris dat 
Sjoukje er bij gekregen heeft, is niet waarvoor ze aangesteld is n.l. ambtelijke ondersteuner van de 
adviesraad. Daarom trekt ze nu aan de bel. De lijst met taakverdelingen wordt punt voor punt 
doorgenomen. Samenvattend kunnen we concluderen dat: 
                 
* Sjoukje behoefte heeft aan sparring-maatjes, onder andere bij het opstellen van een agenda voor 
de vergadering. Een mail aan alle leden of iemand vergaderpunten heeft, is ook een optie.  
* Er sowieso behoefte is aan iemand die de vergadering technisch kan voorzitten en adviezen kan 
ondertekenen. Margreet wil deze twee rollen wel vervulllen, met Henri als vice-voorzitter. 
* Het schrijven van een advies gedaan kan worden bij afwisseling en in overleg door diegenen die 
daar goed in zijn en bij voorkeur betrokken zijn geweest bij het voorbereidend overleg. 
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* Beslissen of een aspirant-lid kan toetreden tot de AS, doen we in gezamenlijk overleg met alle 
leden. 
* Het organiseren van werkbezoeken verdelen we; Sjoukje kan vanuit de gemeente een 
introducerende rol spelen. 
Of bovenstaand een oplossing is, zal de praktijk uitwijzen. 
                     
 
7. Wat verder ter tafel komt/rondvraag. 
De leden vinden het geen probleem als de aanwezigheidsvergoedingen per half jaar uitgekeerd 
worden. 
Op de vergadering van 6 maart komt een fotograaf nieuwe portretfoto’s maken t.b.v. de website. Jan 
Willem Hoogendijk gaat zich weer bezig houden met de Adviesraad, vooral voor een vernieuwde 
website.  
Thomas merkt op dat het misschien nuttig zou zijn om eens een gesprek met Maasdelta te hebben. 
De focusgroep bij Rogplus gaat weer van start. Henri is niet aanwezig bij de vergadering op 6 maart. 
Henri en Wilma hebben contact gehad met AanZet. Ook Rohin heeft daar een contactpersoon. Het 
zou mooi zijn als AanZet een presentatie kan geven.  Met de Syrische dames wordt nog geëvalueerd 
hoe zij deze avond ervaren hebben: veel informatie en ook veel afkortingen, maar wel interessant. 
 
8. Sluiting. 
Margreet sluit de vergadering. 
 
 
Volgende vergaderingen op woensdag       
 6  maart  
24 april 
29  mei   
3 juli 
11 september  
23 oktober 
11 december      
                                                                     

 
 
 


